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	EUROPEAN COMMISSION

Cabinet of Poul Nielson

Development and Humanitarian Aid

Head of Cabinet



Brussels, 

AD(2003) 1175.8 


Mr. Marnix Arendshorst
Spaarndammerstraat 93 A3
NL - 1013 TC Amsterdam Holland

Dear Mr. Arendshorst,

On behalf of Commissioner Nielson, I thank you for your recent e-mails, in which you describe the terrible tragedy that happened with the ship Le Joola in Senegal and the sad faith of your brother and sister.
In your latest e-mail of 25 January, you invite the Commissioner to take part in a meeting to be held in Brussels on 7 February 2003. I have to inform you that unfortunately Mr. Nielson will not be able to meet with you, but I would be pleased to meet with you in order to have a mutual exchange of points of view. Please may I ask you to contact my secretariat at telephone number +32.2.298.1002 in order to set up a meeting.
I will be looking forward to seeing you in the near future.
Yours sincerely,
(Signed) Claus Haugaard Sørensen


c.c.:
Mr. M. van den Berg, MEP
Traduction
Au nom de la commission Nielson, je vous remercie pour votre récent Email dans lequel vous décrivez la terrible tragédie qui est arrivée au ferry « Le joola »  et aux malheurs vécus par votre frère et votre sœur.
Dans votre dernier Email du 25 janvier vous invitez le commissaire à prendre part à la réunion de Bruxelles le 07 mars 2003. Je dois vous informer que malheureusement M. Nielson ne pourra pas être présent mais je serai très honoré de vous y rencontrer afin d’échanger nos points de vue. S’il vous plait puis-je vous demander de prendre contact avec mon secrétariat pour fixer un rendez-vous. 
+ formules de politesse
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